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Dnr 11KS/0060 Kommunstyrelsen 2011-02-09  § 27 

 

Tidplan för budgetprocessen under 2011 

 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Förslaget till tidplan för budgetprocessen arbetsåret 2011, inklusive 

uppföljning av tidigare års budgetprocess, godkänns. 

2. Målet för budgetarbetet ska vara att uppnå en ekonomisk, ekologisk 

och socialt hållbar utveckling i Värmdö. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Förvaltningen har lagt fram förslag till budgetprocess för arbetsåret 2011. 

Förslaget innebär att kommunfullmäktige ska fastställa budget, inklusive 

inriktningsmål och skattesats, i september. Därefter bryter respektive nämnd 

ner fastställda budgetramar i en detaljbudget och formulerar effektmål. 

 

Vid sammanträdet redovisas att föreslagna datum för bokslutsdialog ska 

ändras till 21/3 (em.) och 22/3 (heldag). Vidare ska övervägas om datum för 

information till nämnderna, 8/6, ska ändras. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Budgetprocessen under 2011, UA 2011-01-04 

 
Yrkanden 

 

Lars Bryntesson (S) yrkar på följande tillägg till förslaget till beslut: 

 

att målet för budgetarbetet ska vara att ”uppnå en ekonomisk, ekologisk 

och socialt hållbar utveckling i Värmdö”, samt 

 

att nämnderna ska inkomma till förvaltningen med budgetunderlag (för-

slag till resurser och mål). 

 

Anders Bergman (FP) yrkar avslag på Bryntessons tilläggsyrkanden. 

 
Propositioner 

 

Ordföranden ställer proposition om Bryntessons första tilläggsyrkande bi-

falles eller avslås och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår Bryntessons yrkande röstar ja. Den som biträder yrkandet 

röstar nej.” 
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Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Lars-Erik Alversjö (M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars Bryntesson (S), Annika 

Andersson Ribbing (S), Andrine Winther (S), Nils-Erik Särnbrink (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sex nej-röster mot fem ja-röster att bifalla 

Bryntessons yrkande. 

 

Ordföranden ställer proposition om Bryntessons andra tilläggsyrkande bi-

falles eller avslås och finner att det avslås. 

 

Votering begärs. Följande voteringsproposition uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår Bryntessons yrkande röstar ja. Den som biträder yrkandet 

röstar nej.” 

 

Följande röstar ja: 

 

Peter Frej (M), Marie Bladholm (M), Anders Bergman (FP), Stefan Dozzi 

(KD), Max Ljungberg (MP), Malin Åberg Aas (MP), Lars-Erik Alversjö 

(M). 

 

Följande röstar nej: 

 

Lars Bryntesson (S), Annika Andersson Ribbing (S), Andrine Winther (S), 

Nils-Erik Särnbrink (S). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med sju ja-röster mot fyra nej-röster att avslå 

Bryntessons yrkande. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Det finns ett grundläggande samband mellan mål och resurser. Utan detta 

samband fungerar inte den kommunala styrningen. Vi anser att diskussio-

nerna om målambitioner och resursbehov måste föras parallellt inom re-

spektive nämnd. Det kan uppnås genom att nämnderna, förslagsvis under 

april-maj, ges i uppdrag att inkomma med underlag till budgeten 2012, vilka 

sammanställs och värderas av den centrala förvaltningsorganisationen så att 

Kommunstyrelsen därefter kan göra de prioriteringar den anser nödvändiga 

utifrån sin helhetssyn på politiska ambitioner och resursåtgång. Med denna 

ordning skulle politiken fylla den funktion som den rimligen är till för, dvs 



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 6 av 36 

Kommunstyrelsen 2011-02-09 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

vara styrande istället för att bli styrd. Den modell som majoriteten nu be-

slutat innebär att kommunen också fortsättningsvis riskerar att ha den om-

vända rollfördelningen mellan politik och förvaltning. Vi reserverar oss där-

för till förmån för vårt eget yrkande i detta avseende. 

Vi noterar dock också, med tillfredsställelse, att vårt viktigaste yrkande vann 

Kommunstyrelsens bifall genom att Miljöpartiets representanter röstade för 

detta. Därmed ska budgeten inte bara fokusera på att uppnå ett ekonomiskt 

resultat, utan framför allt vara ett verktyg för att uppnå ett långsiktigt håll-

bart Värmdö, såväl ekologiskt och socialt som ekonomiskt. Det ska bli in-

tressant att se hur detta ska uppnås med den process majoriteten drivit ige-

nom.” 

 

MP-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Att bugetarbetet såväl som all annan verksamhet inom Värmdö kommun 

ska ta hänsyn till såväl sociala som ekonomiska och ekologiska aspekter är 

en självklarhet eftersom alla partier har varit ense om Vision 2030 och de 

målsättningar som finns i det dokumentet. Att inför varje ärende påpeka att 

arbetet ska ske hållbart kommer med tiden att bli tröttsamt och i sig en tau-

tologi. Miljöpartiet de Gröna i Värmdö strävar i alla politiska ställningsta-

ganden att uppnå ett hållbart samhälle ur såväl sociala, som ekologiska och 

ekonomiska perspektiv. Det ligger även i den överenskommelse som utgör 

grunden för Värmdökoalitionen för en levande och hållbar utveckling.” 

 

Mats Skoglund (V) antecknar till protokollet att han skulle ha röstat för 

Bryntessons yrkanden om han tjänstgjort som ledamot. 

 
Sändlista 

 

Ekonomiavdelning 

 

____________ 

 


